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Protokół Nr III/XXIII/08 

 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 24 października 2008r. 

 

 

Ad.1. 
Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł na podstawie listy obecności  

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  

o godz. 11.00. Następnie  powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. W związku z tym radni jednogłośnie przyjęli niniejszy porządek 

obrad: 

 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przedstawienie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 

4. Informacje w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu 

Rady Powiatu Wejherowskiego i Staroście Wejherowskiemu w 2008 roku. 

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

zwiększenie udziału Powiatu Wejherowskiego w kapitale zakładowym 

Pomorskiego Funduszu Pożyczkowego Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 

– druk nr 209/08. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 

2008 rok – druk nr 211/08. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o dofinansowanie Projektu „Centrum Aktywizacji Sportu i 

Promocji Zdrowia w Powiecie Wejherowskim – I Etap – Budowa Hali 

Sportowej” oraz zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych środków w 

formie weksla in blanco – druk nr 207/08. 

8.  Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego zmieniająca uchwałę określającą 

zadania powiatu, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2008 – druk nr 206/08. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia Powiatu 

Wejherowskiego do realizacji projektu pn. „Zintegrowany System Informacji 

Turystycznej Województwa Pomorskiego”– druk nr 208/08. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wydania opinii dotyczącej 

zmiany granicy Gminy Miasta Reda – druk nr 210/08. 

11. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

12. Interpelacje i zapytania radnych.  

13. Wnioski i oświadczenia radnych. 

14. Przerwa. 

15. Wręczenie medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” państwu Łucji i 

Andrzejowi  Hinz. 

16.  Zamknięcie sesji. 
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W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu 

z XXII Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji z dnia  

26 września  2008 roku. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół 

przyjęto jednogłośnie.  

 

 

Ad.2. 

Przewodniczący udzielił głosu Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu pani 

Stanisławie Bujanowicz, która podziękowała naczelnikowi oraz pracownikom Wydziału 

Kultury i Spraw Społecznych oraz organizatorom z Rumi za bardzo dobre przygotowanie 

tegorocznych Dni Kultury Powiatu Wejherowskiego. 

 

Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami stanowi załącznik nr 3. 

Starosta powiedział, że  

- W dniu 12 września 2008 roku Zarząd Województwa Pomorskiego podjął wiążącą 

decyzję w sprawie dofinansowania projektu Powiatu Wejherowskiego „Centrum 

Aktywizacji Sportu i Promocji Zdrowia w Powiecie Wejherowskim – I Etap – 

Budowa Hali Sportowej” dot. hali przy ZSP Nr 2. Starosta powiedział, że w 

procedurze oceny wniosek został zawieszony na liście rezerwowej projektów 

zakwalifikowanych do dofinansowania. Ponadto Starosta przypomniał, że 

wnioskowana inwestycja Hali Sportowej z Zapleczem przy Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wejherowie zrealizowana została w całości w latach 

2005-2008 ze środków własnych powiatu.  

- W Urzędzie Miasta Gdynia odbyło się spotkanie z wykonawcą wstępnego studium 

dot. budowy Obwodnicy Północnej Aglomeracji Trójmiejskiej. Otrzymaliśmy do 

podpisu projekt umowy. Po zapoznaniu się z tym projektem Starosta stwierdził, że 

należy wykreślić deklarację, iż jeżeli nie dostaniemy środków rządowych to gminy 

podejmą się realizacji tego zadania. Jego zdaniem samorządy lokalne nie są w stanie 

same sfinansować ww. inwestycji. 

- Odbyło się spotkanie w sprawie alternatywnego połączenia drogowego między Rumią 

a Redą. Jest propozycja by tunele kolejowe zostały wybudowane  w ramach projektów 

kolejowych a nie drogowych. Obecnie Starosta oczekuje na pisemne deklaracje 

burmistrzów Rumi i Redy dot. dofinansowania tego zadania. 

- Z 18 zadań drogowych przyjętych do realizacji do tej pory zrealizowano 16. Dwa 

zadania, które zostały do  zrealizowania to: remont wyjazdu drogi w m. Łęczyce oraz 

budowa drogi w m. Linia.  

- Pan Ireneusz Adamczyk Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego, ze względu na 

stan zdrowia, przeszedł na rentę. W związku z tym z dniem 6 października br. 

powołano na to stanowisko inż. Jerzego Telszewicza.  

 

Ad.4. 

Informację w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych w 2008 roku 

przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego (załącznik nr 4) i Starosta 

Wejherowski (załącznik nr 5). 
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Ad.5. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

zwiększenie udziału Powiatu Wejherowskiego w kapitale zakładowym Pomorskiego 

Funduszu Pożyczkowego Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością – druk nr 209/08 

przedstawił pan Marek Panek Sekretarz Powiatu. Sekretarz zgłosił poprawkę w § 2 

uchwały, gdzie wystąpił błąd pisarski. Błędnie wpisano wartość słownie „trzydzieści 

tysięcy złotych”, a powinno być pięćdziesiąt tysięcy złotych.  
Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. Następnie zarządził głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2008 rok – druk nr 211/08 przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik 

Powiatu. 
Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

Uwag nie zgłoszono więc Przewodniczący zarządził głosowanie. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7.  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o dofinansowanie Projektu „Centrum Aktywizacji Sportu i Promocji 

Zdrowia w Powiecie Wejherowskim – I Etap – Budowa Hali Sportowej” oraz 

zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla in blanco 

– druk nr 207/08 przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię Komisji Edukacji. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.8. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego zmieniająca uchwałę 

określającą zadania powiatu, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2008 – druk nr 206/08 przedstawiła 

pani Genowefa Małyszko Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Wejherowie. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i 

Prorodzinnej. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.9. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia 

Powiatu Wejherowskiego do realizacji projektu pn. „Zintegrowany System Informacji 

Turystycznej Województwa Pomorskiego”– druk nr 208/08 przedstawił pan Tomasz 

Fopke Naczelnik Wydziału Kultury i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisja Kultury, Sportu i Promocji Powiatu. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.10. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wydania opinii 

dotyczącej zmiany granicy Gminy Miasta Reda – druk nr 210/08 przedstawił pan 

Marek Panek Sekretarz Powiatu.  
Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.11. 

Nikt nie miał pytań do sprawozdania Zarządu z prac między sesjami. 

 

Ad.12. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu.  
 

Ad.13. 

- Radna Anna Dąbrowicz złożyła oświadczenie dotyczące posiedzenia Komisji 

Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w dniu 20.10.2008r. (załącznik nr 6). 

Jej zdaniem podczas dyskusji nt. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zwiększenie udziału Powiatu Wejherowskiego w kapitale zakładowym Pomorskiego 

Funduszu Pożyczkowego Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością – druk nr 209/08 

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Programów Europejskich pan Arkadiusz Szczygieł nie 

wyraził chęci udzielenia odpowiedzi na zadane merytoryczne pytania. Ponadto radna 

była oburzona atakiem słownym ze strony pana Starosty podczas posiedzenia Klubów 

koalicyjnych, kiedy to zarzucił jej zbyt dużą dociekliwość. 

Radny Jacek Thiel stwierdził, że posiedzenia komisji są najlepszą okazją do dyskusji i 

wyjaśniania wątpliwości. Dodał, że podczas Komisji Budżetu i Finansów zostały 

przedstawione wszystkie informacje, o które prosiła radna A. Dąbrowicz na Komisji 

Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Radny Thiel stwierdził, że te dane 

mogły zostać wcześniej przedstawione członkom Komisji Gospodarki, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska.  

Starosta odpowiedział, że pan A. Szczygieł wyjaśnił mu, iż starał się odpowiedzieć na 

zadawane pytania. Natomiast dane, na temat których nie posiadał pełnej wiedzy 

pozyskał i informację w tej sprawie przygotował na posiedzenie komisji, które odbyło 

się dziś przed sesją. Starosta nie zgodził się, że zarzucił radnej A. Dąbrowicz zbytnią 

dociekliwość . Wyraził opinię, że każdy radny ma prawo zadawać pytania, a w  miarę 

możliwości są na nie udzielane odpowiedzi. W razie wątpliwości pozyskuje się 

dodatkowe informacje i przekazuje zainteresowanemu. Ponadto zainteresowany radny 

może w każdej chwili poprosić o szczegółowe informację a odpowiedni wydział ją 

przygotuje. 

 

- Radny Mirosław Odyniecki podziękował Zarządowi Powiatu Wejherowskiego i 

Naczelnikowi Wydziału Kultury i Spraw Społecznych za pomoc i umożliwienie 

wydania Antologii Poetów Ziemi Wejherowskiej zeszyt II. Przewodniczący Rady 

Powiatu pogratulował radnemu Odynieckiemu wydania antologii. 

 

- Radny Roman Knop powiedział, że w związku z remontem drogi w Redzie są 

trudności w poruszaniu się od Redy w kierunku Pucka. Radny stwierdził, że powinno 

się w inny sposób rozwiązać poruszanie się tą drogą podczas remontu. 



 5 

 

Ad.14. Przerwa 

 

Ad.15. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Powiatu wręczył medal „Za Zasługi dla 

Powiatu Wejherowskiego” państwu Łucji i Andrzejowi Hinz. Wiceprzewodniczący 

Rady Powiatu Stefan Mazur odczytał uzasadnienie uhonorowania.  

 

Ad.16. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł dokonał zamknięcia  

XXIII Sesji. 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych na XXIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

2. Lista zaproszonych gości na XXIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie 

oświadczeń majątkowych złożonych w 2008 roku.  

5. Informacja Starosty Wejherowskiego w sprawie oświadczeń majątkowych 

złożonych w 2008 roku. 
6. Oświadczenie radnej Anna Dąbrowicz. 

 

 

 

 

       Posiedzeniu przewodniczył: 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

                  Wiesław Szczygieł 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Hanna Bulman   

 
 


